
Protokoll styrelsemöte 

  

Styrelsemöte Slättens Samfälldhetsförening den 2 december 2020 kl.18.30-20.00 via 

videomöte Messenger 

 

Beslutande: 

Johan Hassing  ordförande  

Magnus Sefastsson 

Linda Gyså 

Alexander Edvardsson 

Sandra Nilsson §32-§34 

Monica Andersson 

Nina Wallberg 

Ersättare. Paula Berntsson tjänstgörande §35-§40 

 

§32 Öppnande och godkännande av dagordning  

Johan Hassing hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

Styrelsen beslutade  

att  fastställa dagordningen 

 

§33  Föregående protokoll  

Styrelsen beslutade  

att  lägga föregående protokoll till handlingarna. 

 

§34 Ärenden från föregående styrelsemöte 2020-10-27 

 

a) Alexander redovisar offerten från Lantmäteriet angående ny förrättning för 

asfaltering 

Alexander redovisade den information han har fått av Lantmäteriet 

Styrelsen beslutade  

att  på årsmötet presentera den information Alexander fått från 

Lantmäteriet 

 

b) Alexander redovisar offerten från Lantmäteriet angående ny förrättning för 

belysning 

Alexander redovisade den information han har fått av Lantmäteriet 

Styrelsen beslutade  

att  på årsmötet presentera den information Alexander fått från 

Lantmäteriet 

 

c) Alexander redovisar utrymme för dropbox via hemsidan 

Alexander informerade att det saknas dropbox via hemsidan. 

Styrelsen beslutade  



att Monica får i uppdrag att ordna ett e-postkonto och flytta 

dropboxen. 

 

d) Monica redovisar offert från Fredrik angående sprängning på vägen 

Monica informerade om den offert som Fredrik och har inkommit med.  

 

Styrelsen beslutade  

att  prioritera ombyggnationen av vägens sista del och därmed avstå 

sprängning vid vägen 

 

e) Monica redovisar offert från Fredrik angående ombyggnation på vägen. 

Monica informerade om den offert som Fredrik och har inkommit med.  

 

Styrelsen beslutade  

att  be Fredrik komma in offert med enklare förslag 

att  Johan och Nina får i uppdrag att kontakta banken för undersöka 

möjligheten för förening att ta lån 

 

§35 Ekonomi 

Nina informerar om att vi har 194581,82 kr på föreningens bankkonto 

 

§36 Byggavgifter 

 

Styrelsen beslutade 

att  fakturera byggavgift till fastigheten Skålvisered 1:30 för byggnation av garage 

 

§37 Sladda vägen 

 

Styrelsen beslutade 

att  avvakta med att sladda vägen pga fukt. 

 

§38 Inköp av 2 stycken lass grus för att lagning av vägen 

 

Styrelsen beslutade 

att  köpa in 2 stycken lass grus för lagning av vägen. 

 

§39  Övrigt 

• Monica informerade om Banverkets arbetet på järnvägen. Johan och Monica 

har besiktat vägen tillsammans med entreprenören. Besiktningen gjordes den 

27 november. 

 

§40 Nästa möte 

 

Styrelsen beslutade  

att Nästa styrelsemöte blir den 13 januari  kl.18.30 digitalt  

 

_________________________  



Vid protokollet  

 

 

Monica Andersson 

 

 


